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cau ostatni taky vas uz lidi netrpi? ja osobne to mam od nejakych lesu,luk, a atd.. daleko takze musim
projet par vesnicek a lidi si na me stezuji a nejsem sam kdo tam takhle jezdi jezdime jako parta jake
nazory maji ostatni lide na vas? take negativni? me to teda uz fakt nebavi pripadami ze vsichni mluvi jen
o 4kolech ze tamhle jezdi,nici, a ja nevim co ale ze endura tam taky jezdi tech si nikdo nevsimne asi jsou
lidi uz natrenovany nadavat na ctyrkolky a na motky nedají dopustit -_-!
Dawoš 14.06.2011 22:07:21

je to v prdeli tady pres jednu vesnicku jezdi mentalove na korskach jak prasata a mi
tam pak jedem a snazime se ject pomalu kvuli detem atd a taky kvuli hluku a vsichni
na nas nadavaji ze tam delame bordel.... uz me to prestava pomalu bavit (u)
TeSi5 14.06.2011 22:11:02

A víte proč? Pravá česká závist! Těm lidem nevadí čtyřkolka, ale že ji máš TY.
t00ny 14.06.2011 22:13:49

j to je ono jako ja crossare nejak nechci davat na jinou kopu jezdi za stejnym cilem
jako my akorat na jinem stroji takze bych je hazel do stejne kopy ale to ze lidi (co
nemaji stroj) to takhle rozdeluji to me sere! ze kolkare berou hrabema po zadech a
crossare nic jeslti jeto tim ze motorky jsou tu uz od valky a lidi jsou na ne zvykly nebo
ze o ctyrkolkach se posledni dobou hodne v tomhle mseru mluvi :/ nevím no -_-
Dawoš 14.06.2011 22:17:36

TO nevim ale poradne mi to jezdeni lidi znechucujou.... uz me nebavi porad jezdit a
ohlizet se kde bezi nekdo s klackem a nebo kde je natazenej drat +o(
Qwerty-HE 14.06.2011 22:39:22

TeSi5>A víte proč? Pravá česká závist! Těm lidem nevadí čtyřkolka, ale že ji máš TY.

   (y) ;-) :-DD :[
janekx 15.06.2011 00:11:22

je to bida, jeli jsme ve dvou kolem zahradek a tam proti nam nejakej bezec a oboum
nam plivl pred masinu, pak nejaka silnicni ves (cyklista) skoci pred masinu ze ho
kamos malem prejel. z toho zase potkame duchodce pani s panem okopavaji zahradku
a vylozene stastne na nas mavaji a smejou se, ovsem toho pozitivniho je minimum.
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prezYdent 15.06.2011 06:32:43

..tak se někdy podívejte do zrcadla jak vypadáte v těch helmách - se nedivím, že
naháníte lidem hrůzu. Zkuste jezdit bez helmy nebo s otevřenou helmou nebo třeba s
maskou Mickey Mouse event. maskou nějakýho prezidenta a uvidíte, že se reakce
kolemjdoucích radikálně změní.. :-DD   Už jsem psal, že motorkáři jsou ještě větší
hovada něž my, jenže oni jezdí podstatně rychleji a lidi je nestačí ani zaregistrovat... 
Jinak se samozřejmě jedná o závist a to ještě pár let potrvá. Nechce to jezdit jen mimo
civilizaci, ale i v obydlených oblastech, ať si na nás volové zvyknou :lol:
Hašan 15.06.2011 08:22:08

Nic si z toho nedělejte, 30 let jsem jezdil na koni a bylo to to samé... Že je na louce 50
párů stop od traktoru??? Nevadí... Že je tam jedna šlápota od koně o ploše 1 dm2???
Voláme policajty...  I když řádění některých vandalů na kolkách po lesích s laďákem a
driftování mezi stromy taky neschvaluji, ptám se: ona jsou zvířátka šťastnější, když jim
tam celý den řve prastará Tatra, jejíž emise mají nezměřitelně vysokou hodnotu a po
níž zůstávají v lese půlmetrové žlaby???
slezak.z 15.06.2011 09:03:21

Bude to také tím, že na motorce jezdil skoro každej a tak má k tomu stroji pozitivní
vztah. Na kolce nejezdil skoro nikdo, takže lidi neví o co jde a tak jim vztah ke kolkám
vytvořila média. A sami víme, jak o nás média informují. Takže k motorce mají vztah
veskrze pozitivní z vlastní zkušennosti, ke kolkám negativní daný médii.
Tranďák 15.06.2011 09:26:45

Lidi jsou jak ovce a drtivá většina dává na media (televizi, noviny, internet,....) a
neumějí si udělat svůj vlastní názor. Nikdy jsem neslyšel v mediích, že 4kolkaři
pomáhají, přitom kluci jezdí na úkor svého času a nákladů na různé akce, kde vozí
třeba děti, pomáhají čisti prostranství,lesy, mnohdy zavážejí zvířatům krmení a to bych
mohl pokračovat dál a dál. Vzhledem k tomu, že media potřebují nějakou raritu, tak to
bude stále a stále pesimistické, co kde kdo zničil apod., ano najdou se i tací, co nic
neřeší a řádějí jak chtějí kdekoliv, ale ty jsou i mezi NEKOLAŘI.  Je to těžký, ale
musíme lidem dělat osvětu, vylepšovat to osobně, nenechat si nadávat pro nic za nic,
hlavně to s rozumnými argumenty vysvětlit a nenechat se, hlavně diskutovat v klidu a
pohodě. Mám jeden příklad, nedávno jsem potkal na cestě v lese vedoucího myslivců v
našem regionu, když jsme se minuli na cestě, koukal na mě jak vrah, tak jsem se otočil
a zeptal jestli se mu něco nelíbí a on začal, to byla smršť, nakonec jsem ho uvedl do
takové pohody, že mi dal na sebe číslo, kdybych něco potřeboval. Já zastávám názor,
nikdy nic nevzdat a nenechat se otrávit nikým.
fofr77 15.06.2011 10:46:26

tak třeba u mě ve vesnici a v okolí, mě lidi nevidí ale slyší a proto nic neříkají. ale jen
co projedu v klidu nebo jí zvednu tak mě můžou sežrat :lol: :lol:  jínak sousedi si zvikli,
jen tak dal a zvikne si i zbytek :lol: :lol:
Zrzoun 15.06.2011 11:30:39

Na takovéhle situace nikdo nepoukáže: 
Gargamel 15.06.2011 11:35:36

Zase mě kebule nebere proč řešíte že vás lidi neberou :lol: :lol:ono nás nikdy nebrali a
těžko brát budou :lol: :lol: :lol: Jsme v Česku lidi a tady to tak už pár století chodí-
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dobrý věci jsou okamžitě zapomenuty a ty špatné dokola připomínané :lol: :lol:
Každýmu něco vadí: kamiony, letadla, motorky, vodní skůtry, běžkaři,cyklisti,houbaři
atd atd no a pak jsou kolkaři :-( :-( :-( Zlatý okolní státy kde si každej hledí svého :lol:
:lol: :lol: Mě je vcelku jedno jestli mě lidi berou nebo ne, mého koníčka mi neseberou a
já naoplátku kašlu na ně a na jejich koníčky avšak těma jejíma koníčkama nějak
neoprhovuji a některým dokonce fandím :lol: Jsme stát kde nejsme schopny se
navzájem tolerovat a jen tak se to asi nezmění :-( :-( chce to pár generací ještě počkat
:lol: :lol: Další je věc závisti ale to je na hodně a hodně slov a na to nemám čas :lol:
:lol: :lol:
LeonKrkon 15.06.2011 12:53:42

A co by jste jako chtěli? Vítání chlebem a solí? Případně, že by hospodář v rámci vděku
za kulturní a technické povznesení nabídl svou čerstvě zletilou dceru?  +o(
Zrzoun 15.06.2011 13:04:26

LeonKrkon> no to by vůbec nebylo špatné :lol: , ale obávám se, že ta by nás ráno
vyhodila chcíplý z okna :-DD :-DD
Gargamel 15.06.2011 13:27:01

Zrzoun> tak a ted je skoro léto a co se projed kolem chalupy kde ta paní z octavky
tráví víkendy :lol: :lol: :lol: vsadím dvacku že ti pujde na proti s klackem :lol: :lol: :lol:
scarymovie 15.06.2011 13:46:42

šak je to pořád dokola a ikdyž se snažíš jen projet v klidu a třeba i pozdravit, stejně tě
seřvou, bo si ukazují, prskají a málem si vykroutí hlavu...kyslíkáři (u) a to je v tom
lepším případě :lol: :lol: :lol:
Qwerty-HE 15.06.2011 13:58:56

scarymovie> :-DD  Okolo každého čo prejdem tak zýza jak vymleťak a v očiach samá
závisť !!! :[
prestige007 15.06.2011 14:49:44

Já jsem přišel na jednu věc za ty dva roky ježdění. Je velký rozdíl, jezdit mezi lidmi s
helmou a bez helmy! Už to samé psychologické hledisko, kdy je Vám vidět do tváře z
Vás nedělá vraha a likvidátora. (y) Ja kupříkladu na vyjížďkách v problematických
místech zásadně schovávám helmu do kufru a nasazuji klobouk! B-) Už to vypadá
úplně jinak, když se na někoho díváte z očí do očí a ještě pozdravíte. Mám to
vyzkoušené a nemám problém. V podobných lokalitách stejně nezávodíte, takže
nemusíte ani lidem nahánět hrůzu, bo oni jsou vystresovaní dnes a denně, jenom co
zapnou TV. :-DD ;-)
scarymovie 15.06.2011 14:59:22

prestige007> no ale to my přece taky :lol:
Qwerty-HE 15.06.2011 15:09:43

prestige007> :-DD  Nasadím flexu a ideme :D Ale mne by bolo asi lepšie dať helmu
ked vidia 14 ročného chlapca na večšom stroji ako majú auto :lol:
janekx 15.06.2011 15:13:29

prestige007>Já jsem přišel na jednu věc za ty dva roky ježdění. Je velký rozdíl, jezdit
mezi lidmi s helmou a bez helmy! Už to samé psychologické hledisko, kdy je Vám vidět
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do tváře z Vás nedělá vraha a likvidátora. (y) Ja kupříkladu na vyjížďkách v
problematických místech zásadně schovávám helmu do kufru a nasazuji klobouk! B-)
Už to vypadá úplně jinak, když se na někoho díváte z očí do očí a ještě pozdravíte.
Mám to vyzkoušené a nemám problém. V podobných lokalitách stejně nezávodíte,
takže nemusíte ani lidem nahánět hrůzu, bo oni jsou vystresovaní dnes a denně, jenom
co zapnou TV. :-DD ;-)

  Ma pravdu predsedo, valim si koupit slamacek, to bude parady co nadelam :lol:
scarymovie 15.06.2011 15:47:44

Janekx_CHEC> to já si vytáhnu někde tu starou kyslíkovou masku s tím chobotem a to
se mě potom teprve začnou bát :lol: :lol: :lol:
janekx 15.06.2011 15:48:27

scarymovie> No jiste na tu tvoji ponorku ... jak jinak :lol:
prezYdent 15.06.2011 15:51:16

prestige007>Já jsem přišel na jednu věc za ty dva roky ježdění. Je velký rozdíl, jezdit
mezi lidmi s helmou a bez helmy! Už to samé psychologické hledisko, kdy je Vám vidět
do tváře z Vás nedělá vraha a likvidátora. (y) Ja kupříkladu na vyjížďkách v
problematických místech zásadně schovávám helmu do kufru a nasazuji klobouk! B-)
Už to vypadá úplně jinak, když se na někoho díváte z očí do očí a ještě pozdravíte.
Mám to vyzkoušené a nemám problém. V podobných lokalitách stejně nezávodíte,
takže nemusíte ani lidem nahánět hrůzu, bo oni jsou vystresovaní dnes a denně, jenom
co zapnou TV. :-DD ;-)

   (y) přesně to jsem měl namysli.... A taky to chce občas z kolky před lidma slézt a
začít do ní kopat, plivat na ní a nadávat např:  "Ty svině zkurvená, m-dko pojebaná,
takovejch peněz to stálo a furt se to sere...."  a uvidíte, že vyloudíte i úsměv lidem na
tvářích :lol: :lol:
scarymovie 15.06.2011 15:59:51

prezYdent> s tou mr*kou pojebanou si mě hodně pobavil :lol: :lol: :lol: :lol:
hesin1 15.06.2011 16:53:06

Asi se rozpláču,jak ten svět zlej a nespravedlivej :´-( :´-( :´-( :´-( :´-(  Tak zejtra
pojedeme zablokovat nějakou cestu,ať sme taky vidět,že táhneme s "obyčejnýma
lidma",ačkoliv jsme ti milionářští synci :-P :-P :-P :-P
Richard.cz 15.06.2011 16:57:02

To je mi zas vlákno! Pokud jde o mě - na kolce i mimo ni se chovám tak, jak bych chtěl
aby se ostatní chovali ke mě. Nejezdím proto, aby mě někdo "bral", a stejně tak
nejezdím proto abych někoho s.al. V rozumné míře respektuju své okolí, a na oplátku
očekávám totéž...
Richard.cz 15.06.2011 17:01:05

prezYdent>...Nechce to jezdit jen mimo civilizaci, ale i v obydlených oblastech, ať si na
nás volové zvyknou

A o tuhle propagaci se já docela intenzivně starám! Tak možná založím konto RÍŠA, a
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můžete mi přispět. Třeba je to odečitatelný z daní!
Levis29 15.06.2011 17:53:24

Lidi nás berou jako bandu zbohatlíků kterým je všechno jedno, takže nenávist ke
kolkařům je ze závisti a taky mediální masáže...podle mě crossaři dělají mnohem větší
bordel ale ty nikdo v posledních letech tak nemasíruje jako novinku - čtyřkolky, to je
přece lepší než pomlouvat něco co je už tady X let ne? Mám obyč chinu za pár tisíc a
každý kdo se ve čtyřkolkách neorientuje vždycky tipuje že stála přes 100tis. takže nás
logicky berou jako zazobance a na ty jsou prostě zvyklý nadávat! Je to stejné jako
známý fakt že u nás pro lidi znamená podnikatel=zloděj a podvodník  Neřešte to a
jezděte s určitými pravidly nic víc se nedá dělat když někdo nadává tak asi vím podle
čeho mě ten člověk soudí tak nezastavuju a jedu dál...
KINGQUAD 15.06.2011 22:30:08

;-) Ahoj kašlu na to jestli se na mě někdo směje nebo mračí vždycky je to jeho
problém.Díky 4kolce jsem se dostal na místa které bych jinak nikdy nepoznal a to i
mém nejbližším okolí.V životě jsem pochopil jednu věc - pokud mě někdo kope do
zadku, tak je to dobře, protože to znamená že jsem před ním a to se počítá!!!Pokud se
chovám normálně a cíleně neničím druhýmu majetek tak jsem v pohodě.Pojďmě se
družit a rozšiřovat naše společenství lidí co mají rádi svobodu a volnost pohybu a jestli
to někdo neni schopen rozdýchat tak ať se udusí.Jo přátelé tuhle jsem potkal v lese
srnu a dali jsme řeč o životě a ona říkala, že pokud na ni nemířím puškou a nechci ji
zabít tak ať si klidně jedu kam chci. ;-)
Gargamel 15.06.2011 22:32:15

KINGQUAD> (y) (y) (y) (y) (y) já měl to stejný s veverkou :lol: :lol: :lol: prý ji mám
vozit ořechy
KINGQUAD 15.06.2011 22:40:49

nebu>KINGQUAD> (y) (y) (y) (y) (y) já měl to stejný s veverkou :lol: :lol: :lol: prý ji
mám vozit ořechy

 :-DD Já teda moc veverek v revíru nemám ale celou zimu vozím krmení právě srnčí
zvěři a zajícům a tak vím co na to všechno říkájí. Lepší 10 čtyřkolek bež jeden
panelákový rádoby zelený aktivista s honícím psem !!! ;-)
Gargamel 15.06.2011 22:51:38

KINGQUAD> jo jo o zajících mi povídej :lol: :lol: jednomu jsem zachránil život a dal mu
na mě číslo :lol: :lol: od té doby mě furt prozvání a zve mě k sobě do revíru
PETR23 15.06.2011 22:52:34

Je to všude stejné,jak vybočuješ z řady tak jsi na černé listině.Ale když jedeš do lesa ze
100letým kouřícím smrdícím zetorem je vše OK. :lol: Možná proto jezdím na vyjíždky s
ostatníma :-P
KINGQUAD 15.06.2011 22:57:03

nebu>KINGQUAD> jo jo o zajících mi povídej :lol: :lol: jednomu jsem zachránil život a
dal mu na mě číslo :lol: :lol: od té doby mě furt prozvání a zve mě k sobě do revíru
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 ;-) A JE TO OPRAVDU ZAJÍC? NEBO SPÍŠ ZAJEČICE ? :-D
KINGQUAD 15.06.2011 22:57:52

PETR23>Je to všude stejné,jak vybočuješ z řady tak jsi na černé listině.Ale když jedeš
do lesa ze 100letým kouřícím smrdícím zetorem je vše OK. :lol: Možná proto jezdím na
vyjíždky s ostatníma :-P

  :-DD (y) :-DD (y)
Primitiv 15.06.2011 23:20:37

srát na lidi :-DD Oni žijí svoje nudné životy a závidí nám náš životní styl...Tak proto
jsou tak nerudní...
prezYdent 16.06.2011 07:10:44

KINGQUAD>;-) Ahoj......tuhle jsem potkal v lese srnu a dali jsme řeč o životě a ona
říkala, že pokud na ni nemířím puškou a nechci ji zabít tak ať si klidně jedu kam chci.
;-)

 Tak to je ještě dojemnější, než poslední tři stránky "Lassie se vrací" :-DD  A kdo víc by
měl mít rád přírodu než my - čtyřkolkáři? Vždyť to stojí takovejch peněz a buzerací,
abychom se do té přírody vůbec nějak dostali........
KINGQUAD 16.06.2011 11:22:37

prezYdent> :-DD (y)
Grizzly660 16.06.2011 11:57:48

Boli sme minulý ťýždeň na zraze a keď jedna stará babka uvidela kolónu štvorkoliek tak
sa prežehnávala ...
abul 16.06.2011 13:14:14

Grizzly660> ta babka si asi vzpomněla na kolony ruských tanků, tak proto se žehnala
:lol:
Luft 16.06.2011 16:39:46

Kdykoli jedem se najde někdo, kdo to neunese nadává, klepe si na čelo nebo i hůř. Je
mi jich líto, zajímavý je, že takhle reagujou jen na kolky. Asi si už zvykli na auta,
traktory atd. chce to čas ;-)  rtr :-DD
prestige007 17.06.2011 12:10:50

Já ještě zapoměl na jednu důležitou věc. Družit se je v tomto případě to nejhorší a
jezdit ve větších skupinách (3 a více) je ten největší průser!!!!! Musíte si uvědomit, že z
více strojů jde strach, hluk se násobí a celkově to vypadá hrozivě i pro ty nejotrlejší,
takže může být v takové skupině kdo chce a odsoudí Vás všechny stejně! Věřte, že na
jednu kolku si zvyknou i Ti největší vysírači, ale na průjezd 3 a více si nezvyknou
nikdy! (n) Podle mě jezdit ve skupinách a družit se je ta největší chyba už jenom proto,
že se vždycky najde někdo, kdo se chce předvést a ostatním to logicky kazí, přičemž
sám by nikdy takhle nejednal... +o( (u)  Takže problematická oblast - nasadit slamák a
pěkně face to face a uvidíte tu změnu B-)
janekx 17.06.2011 12:45:00
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valim pro bermudy, havajsou kosili a slamacek :lol: to bude model...
prezYdent 17.06.2011 13:03:34

prestige007>  tak tak a pokud budete víc než tříí, vemte si s sebou jednoho cygána
nebo si aspoň načerněte huby a vykřikujte: "dyskrymynáácyja, dyskrymynáácyja" a
uvidíte, že si Vás nikdo ani nefšimne :-DD :-DD
Kazy 17.06.2011 21:53:47

Zdravím vás pánové. Nečetl jsem všechny příspěvky, ale také bych se rád přidal.
Jezdím na čtyřkolce, na motocrosové motorce, na supermotu a mám i
cestovněsportovní stroj. Není pravda, že lidi si stěžují a nadávají jen na čtyřkolkáře. Na
jakékoliv s mých motorek jsem se setkal s nepochopitelným chováním lidí, kteří jsou na
nás nějak alergičtí. Například minulý víkend na nás s kamarádem dokonce nějaký
.....(následuje velice sprosté slovo) najížděl autem. Jeli jsme na cestovních motorkách
a jen jsem se rozjeli s kolony jako první. Poslední dobou je to už o život, protože tohle
se nám v Českých Budějovicích stalo už po třetí a to nehledě na to, že jsme předtím jeli
na supermoto. Nezáleží tedy na čem jedem. Nevím co to s lidma je ,ale možná za to
můžou některá media ,jako například televize "Noha" , která svojí štvavou kampaní
proti motorkářům ,cpe do hlav lidí, jaká jsme banda všehoohrožujících bezmozků. Tak
to vidím já. Všem tedy přeji pevné nervy a pevné zdraví.
Bahňák 17.06.2011 22:21:35

vy všichni by jste měli psát do novin a nejlíp do blesku či podobných plátku§ to sou
keci že by se jeden posral se nedivím že vás neberou když píšete takový bláboly ! tak
jezděte jinde a jeto já na lidi seru ať si každej říká co chce a když to nechápou tak jim
to vysvětlím pěstí jinak to nejde
Kazy 17.06.2011 23:00:31

Baheňák>vy všichni by jste měli psát do novin a nejlíp do blesku či podobných plátku§
to sou keci že by se jeden posral se nedivím že vás neberou když píšete takový bláboly
! tak jezděte jinde a jeto já na lidi seru ať si každej říká co chce a když to nechápou tak
jim to vysvětlím pěstí jinak to nejde

 Až tě bude někdo přímo ohrožovat, tak budeš mluvit jinak
hesin1 17.06.2011 23:04:01

Proč s sebou vozím 9mm?Bo jde o vyrovnání sil :-$ :-$ :-$
Bahňák 17.06.2011 23:11:37

Kazy> už jsem mluvil několikrát a vždy v můj prospěch já na lidi seru je jich jako
sraček tak je potřeba udělat pořádek  hesin1 já vozím dvě kladiva na řidítkách :lol:
taky na vyrovnání sil :lol: :lol:
Kenny 19.06.2011 22:06:35

Přidám mojí skušenost. Jsem po těžkým úrazu a mám trochu problém s nohama a
proto vždycka parkuju co nej nejblíž k obchodu, bankomatu atd. věčinou převážně na
chodníku. Mám na kolce označení O1 (vozíčkář). Skoro všichni se na mě dívají co jsem
za šmejda a co si to dovoluju ale když mě pak vidí jak šmatlám o berlích a všimnou si
to označení věčinou otočí.
Pupek 21.06.2011 10:08:47
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Já jsem zatím neměl problém, že by někdo remcal, myslivci mě znají z hospody.
Jedinkrát jsem se setkal s nějakým brbláním a to v kopcích nad Litoměřicema a to
brblali běžkaři, kteří si mysleli, že když se na tu silnici nedostanou auta, že je jen pro
ně. To jsem je vyvedl z omylu.
johnyboy 21.06.2011 14:02:57

:-DD :-DD plne souhlasim Qwerty-HE>
miki 21.06.2011 17:51:19

svata pravda jen zavidej jako moji sousedi
miki 21.06.2011 17:52:51

clovek koupi ctyrkolky a sousedi hned volaj fizli :[
koncak 21.06.2011 18:08:06

miki> protoze sis koupil jen jednu, co je to za sousedske vstahy, to mas vzit i pro ne, a
je pokoj, budes oblibeny, :lol: :lol: :lol:
Samec 22.06.2011 11:18:51

Baheňák>Kazy> už jsem mluvil několikrát a vždy v můj prospěch já na lidi seru je jich
jako sraček tak je potřeba udělat pořádek  hesin1 já vozím dvě kladiva na řidítkách
:lol: taky na vyrovnání sil :lol: :lol:

Taky si ty řidítka měl několikrát zlámaný protože ty kladiva neumíš ovládat :-D :-D :-D
:-D :-D :-D :-D :-D :-D
AtvNelu 30.10.2011 22:02:56

prej že lidi nas nemaji radi :-$ (s) ,dneska sem jel na malou prochazku pres les a
nahodou sem za neco chytnul a ona mi vypadla pozn. značka :-D ,pak na večer sem
žijistil že ji nemam když už sem chtel zaparkovat,tak sem se vratil do lesa a značka
povesena na strome,pekne srovnana a čista,akurat kousek chybylo jinak dobry.Diky
moc lidem s velkou srdce :-$ :-P :-DD :-DD
Eda-JM 31.10.2011 11:30:09

lidi už nás moc neberou ...bohužel trefný název tématu. O víkendu jsem měl tu "čest"
potkat dva exempláře úplně vymaštěnejch hlav, jednoho motorkáře a jednoho
čtyřkolkáře. To co jsem viděl, to přesně zapřičiňuje nenávist ze strany lidí vůči našim
oblíbeným strojům, resp. vůči nám jako takovým. To si takhle jdete s rodinkou o
sobotním odpoledni zámeckým parkem kolem rybníka, kde běhají děti, sportovci, jezdí
cyklisti a v neposlední řadě se prochází cizinci, kteří přijeli navštívit naše krásné
památky. Oblíbená procházka, klídek, pohoda. No jo, jenže najednou kravál jako prase,
tůrování, lítající listí...Si říkám, to je asi ze silnice, co vede opodál. Ejhle, dva idioti si to
mastí po lesní parkové cestě, co nejrychleji samozřejmě, aby je náhodou někdo snad
asi neviděl ??? Viděl jsem je z opačného břehu rybníka, viděl jsem minimálně dva lidi,
jak nechápavě uskakují a všichni ostatní lidé na procházce nechápavě kroutí hlavami a
ťukají si na čelo. V ten moment jsem se bohužel vžil do všech těch lidí - co si asi tak
teď myslí... Oba blbci mi hodně nadzvedli mandle, říkal jsem si, škoda, že nejeli kolem
mě...Ale nakonec jsem měl tu čest tyhle "frajírky" potkat. Zastavili totiž hned za
parkem a to tím způsobem, že u mého auta hodil čtyřkolkář slide tak, že mi, naštěstí
pro něj pouze lehce, ohodil auto vodou z louže a měl sakra velký štěstí, že netrefil
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šotolinu, která byla hned vedle. To bych si nimi totiž asi "rozumný" pohovor nevedl.
Původně jsem si říkal, nechám to být, kašlu na ně. Nicméně, když jsem zaslechl, jak se
ohoromně bavili nad tím, že nějakej "starej děděk", co ho málem přejel, si vyfotil jeho
značku, nedalo mi to a šel jsem si s hochy pohovořit...Slušně jsem jim vysvětlil, že
jako čtyřkolář chápu jejich koníček, jen jsem jaksi nepochopil jejich cestu. Jejich
argumentace, která patří do kategorie IQ letícího šutru, mě přesvědčila o tom, že dále
se těmito primitivy nemá smysl zabývat. Nic nechápali, přišlo jim to jako velká prdel a
když jsem zmínil, že se bohužel taky může někdy stát, že nějaký jiný blb z opačného
pole jim třeba taky natáhne šňůru mezi stromy, tak řekli, no to je super, hlava
pryč...Rozhovor jsem ukončil se slovy, že díky takovým, jako jsou oni a díky tomu, co
předvedli v zámeckém parku, nás pak ostatní hážou do jednoho pytle...docela mi tu
hezkou procházku znechutili, možná ještě více než samotnou, pro mě naprosto
nepochitelnou, jízdou parkem, zcela debilním chováním...
ACHONZA 31.10.2011 11:48:42

Eda-JM> Pěkně napsáno ale pěknej hnus.Co naděláš. Jestli máš číslo dá se zjistit kde
bydlí,zajít za nima do putny a buď jim nabíd huby nebo to snad pochopí po dobrém.
Jestli tady budou takoví kokoti tak se z toho fakt poserem a moc si v klidu
nezajezdíme. Jen nevím jestli má cenu se s takovýma blbama nějak zahazovat ateď
nebo začít až nás budou chtít zakázat úplně. V Belgii už si kolkaři ani neškrtnou.
mined 31.10.2011 11:51:28

Eda-JM> bohužel se vždy najde nějakej magor,který to posere ostatním.Neříkám,že
jsem nikdy nic neporušil,ale na lidi beru ohled a když už musím kolem projet,tak
rozhodně uberu a nepředvádím se.Každý jsme ale jinej.
česil 31.10.2011 11:54:40

mined> Přesně jak píšeš- vidím lidi zpomalím a jedu opravdu pomalu, nemluvě o
starších lidech a dětech.Čekal jsme že Hans jednomu s těch blbů natáhne.....
mined 31.10.2011 11:59:30

česil> ahoj.Taky mě baví jet rychle,ale musíme taky umět používat hlavu.Je tam tžeba
i ohrada a zvěř,zpomalím abych ji nevyplašil.Mjitele už mi říkali,jeď si tam,ale neplaš
nám zvěř.Takže je to jen o lidech a za hodně si můžeme sami.
Eda-JM 31.10.2011 12:00:32

ACHONZA, mined> Ano, magor, kokot, to jsou slova, která mě v ten moment
napadala. Ale hlavně jsem byl fakt nasranej. Přesně jak píše mined, někdy prostě jedeš
i tam, kde nemáš, potkáš lidi na nejneočekávanějších místech, ale o to víc se snažím
být nenápadný, zamávat, pokynout jak se daří apod. Právě z důvodu, aby si lidé
nemysleli, že všichni jsme ti kokoti, co jsem popsal...Nic ale nepomůže, pokud tu pár
jedinců tohle bude předvádět. Pak se stane to, co se stalo uživateli Jumbo720 - že po
něm prostě psychopat vystřelí i když jede i po cestě...To už fakt pak není normální. Tak
se bojim, že díky pár excesům nadejde doba - viz Belgie. A pak už bude pozdě bycha
honit...A ty dva blbečkové, ty nic nepochopí, bylo jim to očividně úplně jedno, chechtali
se jak pubertální hovada a přišlo jim to hrozně vtipný. Větví po palici si měli dát, aby se
probrali...
xsob 31.10.2011 14:31:11

Eda-JM> Je to hnus a já to nechápu, ale stačí po víkendu projít pár kluboven a pak se
vůbec nedivím všeobecnýmu názoru lidí na kolky. Bohužel (n)
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Eda-JM 31.10.2011 14:43:10

xsob> Mně ti to čoveče nejde nějak do hlavy, co některý jedince k takovýmu jednání
vede. Taky jsem projel párkrát lesem, jednou jsem omylem vyjel i u hájovny :-P , ale
šupem potichu, klidně pryč. Tihle konkrétní blbové okázale dávali najevo, jaký to jsou
machři, že si zkrátili cestu přes zámecký park, jak tam hezky házeli šmejry a pak si o
tom při cigárku ještě hlasitě povídali, jak že ti lidi na ně blbě čuměli. Na ránu byli...Štve
mě to o to víc, že osobně často jednám s člověkem, který 4kolky používá pro
zachraňování životů, dělal jsem s ním i rozhovor do Quadu, aby si lidé uvědomili, že
4kolky jsou opravdu prospěšné, ale k čemu to pak vše je, když vidíš tohle??? To je
zase voda na mlejn mediím apod...To, že 4kolka zachrání lidi na horách v zimě, v létě,
že přepravuje celé záchranné a hasičské týmy včetně speciálně cvičených psů při
různých katastrofách, to se nikde v TV neobjeví...Ale blb, co orá brázdy...To je hned.
Smutné...
slezak.z 31.10.2011 14:54:23

K těm médiím: ta potřebují negativní zprávy. Musí vzbuzovat emoce aby byly velký
titulky a každý po tom šel. To není ani tak vina médií, jako nás spotřebitelů. Když
uvidíš vedle sebe dvoje noviny a na jedněch bude titulek "Myslivec zastřelil
kolemjdoucího" a na druhých "Myslivec vysadil nové stromky", co myslíš že koupí víc
lidí? Ty stromky asi nééé. V lidech to je. Je to smutný, ale můžeš napsat X článků jak
jsou kolky prospěšný, ale jeden negativní článek pak celej názor společnosti proti
kolkám stejně otočí.  Edit: Tím rozhodně ten článek o kolkách a záchranářích v quadu
neshazuji. Naopak velká pochaval, je to super nápad a víc takových. :-DD
Thomen23 31.10.2011 15:01:20

Hele řečeno asi takle at si stěžují nebo ne . Jednou je noční klid od 22.00 Hod tak at si
trhnou.
mined 31.10.2011 15:05:21

Thomen23> to nechápu,co jsi to napsal za blbost?Jako že do deseti večer si můžeš
dělat co chceš?
Petr64 31.10.2011 15:23:29

Thomen23> zkus používat hlavu.... (n)
Eda-JM 31.10.2011 15:44:11

slezak.z> bohužel máš samozřejmě pravdu, realita je taková...díky za pochvalu,
myslím, že do budoucna zase něco vymyslíme ;-)
marek.sm 31.10.2011 15:50:05

Eda-JM> Další reportáž by mohla být na téma pracovní využití kolky, něco jako je
vlákně dřevařská klubovna o vožení dřeva z lesa.
Eda-JM 31.10.2011 16:04:32

marek.sm> jj, já tu cca někdy loni na toto i založil téma, čas od času se tam něco
objeví, tak to nějak zkusím dát do kupy ;-)
AtvNelu 31.10.2011 17:30:01

Eda-JM - (Taky jsem projel párkrát lesem, jednou jsem omylem vyjel i u hájovny , ale
šupem potichu, klidně pryč. )  Tak ty už trochu dramatizuješ. Jako že do lesa
nesmime,a nebo že musime po tichu?to je blbost,na to ta čtyrkolka je,bahno,lesy
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apod.Asi nepojedu do lesa a budu jezdit po tichu aby me neslyšeli,ale abych se tam
trochu bavil.
Petr_max500 31.10.2011 17:41:48

AtvNelu> Když v lese nepojedeš po cestě, ale porostem a není to tvůj les, tak to zrovna
moc legální není.
AtvNelu 31.10.2011 17:58:07

Petr_Max500 - a když pojedeš terenem tak je to legalni???neřikej že vždycky jezdiš
jinom po ceste...
1Pegas 31.10.2011 18:05:51

Kdysi dávno tohle téma rozvíjel Cort, chtěl založit i Gram vzpomínáte. Bohužel ho ale
většina okřikovala a posílala do pr..le, že si budou jezdit kde budou chtít a nikdo jim
nemůže nic zakazovat. No a uběhlo trocha času a je to tady zpátky.
Petr_max500 31.10.2011 18:12:20

AtvNelu> Jak kde a nejezdím.
mined 31.10.2011 18:15:07

1Pegas> to je pravda.
martinur 31.10.2011 18:28:14

AtvNelu>Eda-JM - (Taky jsem projel párkrát lesem, jednou jsem omylem vyjel i u
hájovny , ale šupem potichu, klidně pryč. )  Tak ty už trochu dramatizuješ. Jako že do
lesa nesmime,a nebo že musime po tichu?to je blbost,na to ta čtyrkolka je,bahno,lesy
apod.Asi nepojedu do lesa a budu jezdit po tichu aby me neslyšeli,ale abych se tam
trochu bavil.

 Dramatizuje? Napsal pouze svůj názor. V lese se dají dělat i jiné činnosti, než jen
rámusit a "bavit se" se 4kolkou ...
AtvNelu 31.10.2011 18:30:53

[quote]martinur>AtvNelu>Eda-JM - (Taky jsem projel párkrát lesem, jednou jsem
omylem vyjel i u hájovny , ale šupem potichu, klidně pryč. )  Tak ty už trochu
dramatizuješ. Jako že do lesa nesmime,a nebo že musime po tichu?to je blbost,na to ta
čtyrkolka je,bahno,lesy apod.Asi nepojedu do lesa a budu jezdit po tichu aby me
neslyšeli,ale abych se tam trochu bavil. Dramatizuje? Napsal pouze svůj názor. V lese
se dají dělat i jiné činnosti, než jen rámusit a "bavit se" se 4kolkou ...[/quote to tady
každy piše pouze svuj nazor :lol: ....
AtvNelu 31.10.2011 18:31:33

[quote]AtvNelu>martinur>AtvNelu>Eda-JM - (Taky jsem projel párkrát lesem, jednou
jsem omylem vyjel i u hájovny , ale šupem potichu, klidně pryč. )  Tak ty už trochu
dramatizuješ. Jako že do lesa nesmime,a nebo že musime po tichu?to je blbost,na to ta
čtyrkolka je,bahno,lesy apod.Asi nepojedu do lesa a budu jezdit po tichu aby me
neslyšeli,ale abych se tam trochu bavil. Dramatizuje? Napsal pouze svůj názor. V lese
se dají dělat i jiné činnosti, než jen rámusit a "bavit se" se 4kolkou ...[/quote  to tady
každy piše pouze svuj nazor :lol: ....
xsob 31.10.2011 18:33:18
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AtvNelu> Když se někdo jezdí do lesa vyblbnout na kolce je to idiot. Toť třeba můj
názor. Sou třeba prostory jako tankodromy, tam se můžeš vyblbnout do bezvědomí a
nikoho tím nenasereš. Nebo si běž řádit do lesa za barákem. Oni ti to místní brzy
spočítaj ;-)
AtvNelu 31.10.2011 18:35:58

idioti :lol: :lol: :lol: :lol:
bulda 31.10.2011 18:39:12

AtvNelu> hochu, až ty dostaneš rozum... (n)
AtvNelu 31.10.2011 19:04:02

xsob>AtvNelu> Když se někdo jezdí do lesa vyblbnout na kolce je to idiot. Toť třeba
můj názor. Sou třeba prostory jako tankodromy, tam se můžeš vyblbnout do
bezvědomí a nikoho tím nenasereš. Nebo si běž řádit do lesa za barákem. Oni ti to
místní brzy spočítaj ;-)

      Xsob jich teda je vid,každy jezdi v lese.
xsob 31.10.2011 19:14:08

AtvNelu> A proto sem to napsal, IDIOTI. Pak se nediv že že ti někdo bude chystat
pasti. Kvůli podobným kreténům tady když nimrod vidí kolku, pičuje a volá cajty.
Takový kreténi tady loňskou zimu naděli tolik paseky, ža bych je nejradši nakopal do
děch dutejch hlav.  Kdyby se u to všichni nenatáčeli jak jelita, aspoň by na to nečuměli
buzeranti v zeleným. Za chvíli bedem mít zakázáno vjet kamkoliv, jako je to v jinejch
státech. Ale to po tvích přízpěvcích a věku nemůžeš pochopit. Díky tobě podobným se
budem mít opravdu dobře (n) Ale to je klasická česká povaha. Když to dělá jiný, proč
né já že ;-)
martinur 31.10.2011 19:15:45

xsob> Asi je zbytečné to vysvětlovat ...
Fready 31.10.2011 19:31:41

xsob> Zdar ,tys nikdy nejel v lese?tak jseš asi jedinej :-DD Ja zapomel u vas lesy
nejsou .V y zase jezdite v řece nebo se pletu?
xsob 31.10.2011 19:34:40

Fready> Tady ani řeka není. Když je les jeu jen tam kam můžu, což je cesta která ho
protíná. Od toho tady byli jiní borci, co nám to tady zařídili. (Super pověst, nasraný
pohledy a plno zákazovejch značek) Ty je asi znáš, byl jsi tady kousek jednou na
projížďce ;-)  Proto od jistý doby jezdím radši sám a kolku mám hlavně na práci.
Honzacestář 31.10.2011 19:54:12

AtvNelu> Ahojky, tak se musím zastat těch lidí co jezdí na videu z 22.10.2011, které
tam je vloženo jako ukázka toho, že se jezdí po lese. Tito co jsou na tom videu patří k
těm co si dávají docela bacha na to aby někoho nenaštvali a jezdí tam kde nejsou
značky nebo závory. Zrovna o této vyjíždce vím a nic neporušili, protože tady u nás
jsou i takové cesty lesem kde je možno projet na kolce. Patří také k těm co je štve to,
že jsou i tací co to kazí všem ostatním kolkařům svým přístupem a bezohledností.
Fready 31.10.2011 19:57:47
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xsob> Jenom že lidi sereš jenom jedeš po vesnici :-( kolikrat se mi stalo že deda
vyletel co tady jezdím a traktor mu nevadí ,že to moc řve tak si myslí že jedu kilo pade
a ja padesat.Aje to furt dokola mam čtyřkolku v opravně jezdil jsem sezonu na motorce
a lidi si klepou na čelo pořad.Mam pod sebou jednoho myslivce a furt se dohadujeme
co a co ne a muj nazor je lepší zvěr vyplašit než on ji zastřelit. :-DD A že jim vadí
čtyřkolky tak to ne jim vadíme mi CO NANICH SVOBODNE JEZDÍME.Vem si vestu s
napisem lesní straž a nikdo si te ani nevšimne a ještě tě budou zdravit.Nebo zavažej
seníky to budou chrochtat ani jim to nebude vadit ;-) at jdou do p...e :[
xsob 31.10.2011 20:01:33

Fready> Tyhlle spory budou vždy. Ale když to ho banda každej víjnd honí srnčí po poli
do ůmoru, ze studánky nadlaj paseku a celou zimu se tak jezdí byvit, tak to už není
dohadování o rozdílu mezi rachotem při průjezdu jednou za tejden ;-)
Fready 31.10.2011 20:11:01

xsob> jj.tak to v pořadku není.
kokoi 31.10.2011 20:18:52

Kdyby se chtěl člověk chovat jak svatej, tak to je lepší kolku rovnou prodat. Ale na
druhou stranu mu nic nebrání používat hlavu a dodržovat nějaký elementární pravidla
slušnýho jednání.  Tohle jsou ty moje, ale každej to má nastavený trochu jinak:  1)
Nejezdit po osetým poli, když nejde jinak tak na samým okraji a neprotáčet kola 2)
Nejezdit do chráněnýho území 3) Kolem výletníků a v chatových osadách pomalu 4)
Všude jen projet, nejezdit na jednom místě opakovaně 5) Kolem rodiče s kočárkem
vymáčknout spojku a projet na volnoběh (mám laďák) 6) Kolem dobytka v ohradách
max. pomalu 7) Na polňače honit jen zajíce, srnky ne :-)   no a zámecký parky
samozřejmě taky vynechávám :lol:
Fready 31.10.2011 20:24:10

kokoi> Podivej na pražáka :-DD ;-) (y) (y) (y)
kokoi 31.10.2011 20:25:54

Fready> Nech si ty rasisitický poznámky :lol: :lol: :lol:
Fready 31.10.2011 20:27:48

:lol: kokoi> :lol: :lol: (y)
Petr_max500 31.10.2011 20:36:13

No na pražáka to napsal kokoi dost přesně.  To ten mladej AtvNelu nebo jak je asi
zblblej reklamou. Takový to "čtyřkolka tě doveze všude" a podobně. On pak podle tý
reklamy asi jezdí všude bez dalšího uvažování. To je jako by si myslel, že když si koupí
zbraň, může hned po všech beztrestně střílet.
Jarin4X4 31.10.2011 20:43:32

Petr_max500> :lol: 

M6 scout...horní hlaven 22 dole 410 to bude mít platnost :lol: :lol: :lol: 
http://youtu.be/UoEb0w5kJRM
AtvNelu 31.10.2011 20:59:05

Petr_max500>No na pražáka to napsal kokoi dost přesně.  To ten mladej AtvNelu nebo
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jak je asi zblblej reklamou. Takový to "čtyřkolka tě doveze všude" a podobně. On pak
podle tý reklamy asi jezdí všude bez dalšího uvažování. To je jako by si myslel, že když
si koupí zbraň, může hned po všech beztrestně střílet.

  Peto tak ty ses trochu mimo tedka,kde všude,jaky všude,jakou zbran,reklamu ??tedka
mluvime o lesah a nic jiniho,les to neni všude....
kuka 31.10.2011 21:13:48

Fready> On nema kolku on ma asi rogalo :[
radik3 31.10.2011 21:49:09

martinur> ahoj, prosim te, co to bylo dnes za manevry, jel jsem dnes z Prostejova za
kolonou vojenskych aut vseho druhu vcetne dvou Can Amu vse v poustni camo, jeli
smer Myslejovice?
pirda 01.11.2011 07:51:42

kokoi>Kdyby se chtěl člověk chovat jak svatej, tak to je lepší kolku rovnou prodat. Ale
na druhou stranu mu nic nebrání používat hlavu a dodržovat nějaký elementární
pravidla slušnýho jednání.  Tohle jsou ty moje, ale každej to má nastavený trochu
jinak:  1) Nejezdit po osetým poli, když nejde jinak tak na samým okraji a neprotáčet
kola 2) Nejezdit do chráněnýho území 3) Kolem výletníků a v chatových osadách
pomalu 4) Všude jen projet, nejezdit na jednom místě opakovaně 5) Kolem rodiče s
kočárkem vymáčknout spojku a projet na volnoběh (mám laďák) 6) Kolem dobytka v
ohradách max. pomalu 7) Na polňače honit jen zajíce, srnky ne :-)   no a zámecký
parky samozřejmě taky vynechávám :lol:

 Tak takhle nějak to děláme už čtyři roky ,ještě to ,že jezdíme převážně dva a můžu
říct,že už je dost míst,kde nás lidi už zdraví a nebo dokonce poradí i jinou cestu a
podobně.Ale stejně je to díky médiím běh na dlouhou tratˇ.
martinur 01.11.2011 10:57:50

radik3>martinur> ahoj, prosim te, co to bylo dnes za manevry, jel jsem dnes z
Prostejova za kolonou vojenskych aut vseho druhu vcetne dvou Can Amu vse v poustni
camo, jeli smer Myslejovice?

 Pokud jely v sestavě čtyřkolky, tak to byla nejspíš 601. skupina speciálních sil z PV. Asi
jeli na výcvik.
xsob 01.11.2011 14:43:05

pirda>kokoi>Kdyby se chtěl člověk chovat jak svatej, tak to je lepší kolku rovnou
prodat. Ale na druhou stranu mu nic nebrání používat hlavu a dodržovat nějaký
elementární pravidla slušnýho jednání.  Tohle jsou ty moje, ale každej to má nastavený
trochu jinak:  1) Nejezdit po osetým poli, když nejde jinak tak na samým okraji a
neprotáčet kola 2) Nejezdit do chráněnýho území 3) Kolem výletníků a v chatových
osadách pomalu 4) Všude jen projet, nejezdit na jednom místě opakovaně 5) Kolem
rodiče s kočárkem vymáčknout spojku a projet na volnoběh (mám laďák) 6) Kolem
dobytka v ohradách max. pomalu 7) Na polňače honit jen zajíce, srnky ne :-)   no a
zámecký parky samozřejmě taky vynechávám :lol: Tak takhle nějak to děláme už čtyři
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roky ,ještě to ,že jezdíme převážně dva a můžu říct,že už je dost míst,kde nás lidi už
zdraví a nebo dokonce poradí i jinou cestu a podobně.Ale stejně je to díky médiím běh
na dlouhou tratˇ.

  Tohle je přesně shrnutý, jak by to mělo být. Jel sem nedávno s jednou zdejší
klubovnou, mají přesně thle pravidla. Plno chodců je zná, zdraví a navíc u nich
zastavují na pokec. No vesměs to jsou chlapy nad 40 let a míjí rozum (y) . Je to pak
něco jinýho než když po tom ce sem psal nahoře každej čumí jak vrah.
radik3 01.11.2011 22:43:25

martinur> diky, myslel jsem si to. Cela kolona vypadala fakt zvlastne, u jednoho z aut
byl ridic klasicky v kabine za sklem, ale cela pulka auta i se spolujezdcem byla odkryta
a chudak spolujezdec na sobe mel snad vsechny maskace co nasel ve skrince!!! nevis
nahodou ucel tohoto usporadani?Jinak me to mohlo napadnout, bo cely den pak nad
letistem v Pv lital vrtulnik a z ujezdu bzla slyset strelba. Jsem z Urcic a reknu ti, ze si
ten rachot nekdy uzijem! Ted uz je to fajn ale pred revoluci byla v Zarovicich cilova pro
vrtulniky a stihacky a to byl hukot!!! Schvalne, kdo si dnes vubec pamatuje ranu kdyz
stihacka prekona rychlost zvuku!?ach jo, taky uz pamatuju!!
martinur 02.11.2011 07:34:51

radik3> Tu ránu při přechodu stíhačky na nadzvukovou rychlost jsem neslyšel již asi 20
let ;-) . Ve VVP se stále cvičí i o víkendech. Co cvičí speciální síly nevím, nepatří pod
armádu, ale přímo pod Ministerstvo obrany. Pokud tam byl někdo oblečený ve stylu "co
dům dal", tak jistě hrál roli opozičních sil při výcviku. To auto co jsi viděl byl nejspíš
Land Rover Kajman. http://www.acr.army....er-130-kajman-15740/
marek.sm 02.11.2011 08:38:48

radik3> Já to taky pamatuju. Máme chalupu kousek od Náměště nad Oslavou a před
revolucí to bejval docela rachot. Dneska už spíš je to atrakce, když se ve vzduchu něco
objeví.
xsob 02.11.2011 18:22:31

marek.sm> No já sem relativně blízko od Náměště, pamatuju to dobře. Zato poslední
roky tady trénují helikoptéry,a to je snad horší než tenkrát. Celej den to krouží kolem
baráku, hooodně nízko nad zemí, rachot nezkutečnej. No akdyž to pokračuje i kolem 22
hodiny, je to už na nsrání.
Cali 02.11.2011 18:25:30

ste měccí (n) :lol: u nás jezdili i tanky po ose v noci a když jsem šel ráno do školy tak
jsem číhal na asfalt :-DD byl aspoň zážitek a armáda :-DD cvičit se musí a mě to
nevadí
Gargamel 02.11.2011 18:28:03

martinur>radik3>martinur> ahoj, prosim te, co to bylo dnes za manevry, jel jsem dnes
z Prostejova za kolonou vojenskych aut vseho druhu vcetne dvou Can Amu vse v
poustni camo, jeli smer Myslejovice? Pokud jely v sestavě čtyřkolky, tak to byla nejspíš
601. skupina speciálních sil z PV. Asi jeli na výcvik.

jak asi jeli na výcvik :[ :[ :[ co jsi to za generála když nevíš přesně co ti dělaj včelky v
ůlu :lol: :lol: :lol:
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martinur 02.11.2011 18:33:25

xsob> A to ještě možná netušíš, že se v ČR budou školit afghánští piloti vrtulníků.
Otázka je kde?
Gargamel 02.11.2011 18:35:17

radik3> Tu ránu při přechodu stíhačky na nadzvukovou rychlost jsem neslyšel již asi 20
let . :lol: :lol: :lol: tu ránu já slyším vždy když si hážu s prckem papírový letadýlka :lol:
:lol: :lol:
Cali 02.11.2011 18:42:07

nebu> ty papírový vlaštovky bych chtěl vidět :lol: :lol:
Gargamel 02.11.2011 18:46:26

Cali>nebu> ty papírový vlaštovky bych chtěl vidět :lol: :lol:

ukázal bych ti je ale ještě se ani jedna nevrátila zpět :lol: :lol: :lol: Ale když je hážu
levačkou tak to ještě není ono , to se jen zvedá prach :[ :[ :[ pravačkou to je lepší to je
mrda :-DD :-DD
Cali 02.11.2011 18:47:57

nebu>Cali>nebu> ty papírový vlaštovky bych chtěl vidět :lol: :lol:ukázal bych ti je ale
ještě se ani jedna nevrátila zpět :lol: :lol: :lol: Ale když je hážu levačkou tak to ještě
není ono , to se jen zvedá prach :[ :[ :[ pravačkou to je lepší to je mrda :-DD :-DD

  :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
:lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
bulda 02.11.2011 18:57:26

nebu> :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD NEBU, TY JSI
PTÁK... :-D :-D
TEKUMSEH 02.11.2011 18:59:52

martinur> asi tady u nás na Libavé je tam i letiště a suprovní vojenský prostor kde
jsou trhací jámy na likvidaci staré munice uplná paráda a překrásná příroda (y) a to
tady měli cvičení holanďani to se pozná ještě dnes oni měli v zemi tyče a na nich
odrazky (y)
marek.sm 03.11.2011 08:25:42

Cali> Já si nestěžuju, mně ty stíhačky nevadily, spíš je mi líto kam se ta dnešní armáda
ubírá. (n)
DUBO 03.11.2011 09:48:50

:-DD :-DD (y) (y) (y) (y) kokoi>
sparkl67 03.11.2011 12:18:34

Kluci já mívám také občas u nás ne konflikty ale věčné diskuze o tom co je lepší do lesa
jestli kolka nebo jakýjkoliv těžší stroj . Já chápu těžbu v lese a tu techniku na ní.
Mnohem víc mě sere jak se tam s ní ale zachází. Třeba harvestor, který projížděl u nás
po lesních cestách a dělal drobné probírky na tkzv. linkách (drobné lesní cesty) pomalu
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odral kůru více ostatním stromům než sám prořezal. A co si myslíte do tří let tyto
stromy půjdou do prrr.To memluvím o tom lesním podloží, které značně rozmrrd. Už od
počátku co mám kolku a vybavení co jsem k ní udělal nejsem žádný rapl a snažím se v
lese, když mám čas i pomoci. Stále studuji naše severní sousedy Norsko Švédsko atd,
jak oni se tam chovají ke svému. Víte že tam do chráněných krajinných oblastí má
kolka s patřičným vybavením přednost před těžkejma mašinama, citlivě s důrazem pro
minimální narušení podloží udělá od různého ošetření (polomy, prořízky,) atd. vše co je
potřebné materiál vyveze do okrajových částí, kde je už stávající technika pro další
zpracování.Víte má to logiku, která sem ještě nedošla, ale myslím si že je to blízká
budoucnost. Pracovní kolka v lese má budoucnost to je můj názor a podle toho se
chovám. A co se týká adrenalinových pitomců jen to že blbec zůstane blbcem a
rozumní lidé to rozlišují :-)  Kdysi jsem na quadmanii dal i příspěvek o tom jak se v
lese chovám .. http://www.quadmania...2&fid=34&fkid=&pgr=3
ACHONZA 03.11.2011 13:11:30

sparkl67> souhlas (y)
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